
Projekt: 20. 07.2022r

Protokół Nr 40 /2022

z obrad 40 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 25 maja 2022 roku
o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul.
Piaseczyńskiej 77- obrady sesji mialy charakter stacjonarny.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, II Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński.

skarbnik Marta Niedzielska z-ca Skarbnika Katarzyna Żuber. Kierownik Wydzialu Gospodarki
Nieruchomościami Krzysztof Kasperec. Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa
Klimkowska —Sut oraz jej zastępca Elżbieta Bartoszewska. Dyrekkr Zakladu Gospodarki
Komunalnej Edward Skarżyński. Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska.
kierownik Biura Komunikacji Społecznej Katarzyna Tusińska. pracownicy urzędu. radni oraz
mieszkańcy gminy.

Ad 1 — Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 40
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 — Stit”ierdzenie kworum.

Przewodnicząca Rady stwicrdziła kworum na podstawie listy obecności (kopia listy stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 3 - Przijęcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że proponowany porządek obrad, który radni otrzymali wraz
z materiałami na sesję przedstawia się następująco:

I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przjęcic protokołów z XXXVI .XXXV[[I i XXXIX sesji Rady Miejskiej.
5. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028,
7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego — etap 2.
8, Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za
rok 202L

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Wspierania Rodziny w Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2021.

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w
Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2021.

Ił. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu rozliczenia
dotacji udzielanej spółkom wodnym.



I.

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie. stanowiącej części działek ewidencyjnych numer
136/3 z obrębu 01-14 oraz 9/1 z obrębu 01-23.

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości stanowiącej
część działki ewidencyjnej nr 6/2 z obrębu 03-29.

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 6/1 z obrębu 03-29.

15. Przedstawienie protokolu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z
przeprowadzonej weryfikacji trzech ostatnich umów zawartych z firmą Lekaro pod
kątem finansowym i zabezpieczenia interesów mieszkańców.

16. Wystąpienia mieszkańców.
17. Interpelacje. zap\ tania radnych i wolne wnioski.
18. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy.

tym realizacji planu dochodów i x\ydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

19. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
20. Korespondencja.
21. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następncj sesji.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że jako wnioskodawca wycofuje z porządku
obrad następujący projekt uchwaly ( nr 11 w porządku obrad):

- projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu rozliczenia dotacji
udzielanej spółkom wodnym.

Przewodnicząca Agata Wilczek zwrócfa się z wnioskiem polegającym na wprowadzeniu w
punkcie 11 porządku obrad projektu uchwały. która została przekazana Radzie Miejskiej na 7
dni przed sesją:

- Wniosek o wprowadzenie w punkcie II porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany
tichwa]y nr 474/VIII/36/2022 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 23 lutego 2022 r. w
sprawie udzielenia pomocy Hnansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyóskiego

W wyniku glosowania: za- 18 (jednoglośnie) wniosek o zmianę porządku obrad został

przy jęty.

Radna Dorota Zarzcka zwrócila się z wnioskiem polegającym na wprowadzeniu w punkcie:

- Wniosek o wprowadzenie w punkcie 15 porządku obrad projektu uchwały \Ą sprawie

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy Konstancin-Jcziorna oraz bliżej

nieznanych pracowników Urzędu (BRM 184/2020)

W wyniku głosowania: za- 18 (jednogłośnie) wniosek o zmianę porządku obrad został

przyjęty.

- Wniosek o wprowadzenie w punkcie 16 porządku obrad projektu uchwaly w spra%\ie

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 w Opaczy (BRM

122/2022)

W wyniku glosowania: za- 17, wstrzyniala się 1 wniosek o zmianę porządku obrad zostal

przyjęty.
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Radny Krzysztof Bajkowski zabrał głos w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na
przywróceniu punktu pt. „ Wystąpienia mieszkańców” na początku sesji. Przewodnicząca
Agata Wilczek przypomniała, że na tej sesji będzie procedowany bardzo ważny i obszerny
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego obszaru Skolimowa północnego-rej on
ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego — etap 2. W związku z powyższym punkt : „Wystąpienia
mieszkańców” został przesunięty na koniec sesji.

Skorygowany o powyższe wnioski porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z XXXVI, XXXVIIł i XXXłX sesji Rady Miejskiej.
5. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028.
7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego — etap 2.
8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za
rok 2021.

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Wspierania Rodziny w Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2021.

10. Projekt uchwaly w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w
Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2021.

11. Projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 474/yIłł/36/2022 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 23 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej
w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornic, stanowiącej części działek ewidencyjnych numer
136/3 z obrębu 01-14 oraz 9/l z obrębu Ol-23.

ł3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości stanowiącej
część działki ewidencyjnej nr 6/2 z obrębu 03-29.

ł4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 6/1 z obrębu 03-29.

15. Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna oraz bliżej nieznanych pracowników Urzędu (BRM ł 84/2020).

16. Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektor Szkoły
Podstawowej nr 6 w Opaczy (BRM 22/2022).

ł7. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z
przeprowadzonej weryfikacji trzech ostatnich umów zawartych z firmą Lekaro pod
kątem finansowym i zabezpieczenia interesów mieszkańców.

ł8. Wystąpienia mieszkańców.
19. łnterpelacje. zapytania radnych i wolne wnioski.
20. łnformacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

2ł. łnformaeja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
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22. Korespondencja.
23. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4 - Przyjęcie protokołów z XXXV!, XXXVI!! i XXXIX sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinłbrmowała. iż nie wpłynęła żadna uwaga do projektów protokołów.

W wyniku głosowania: za- 18 ednogłośnie) Rada Miejska przyjęła protokół z obrad

XXXVI sesji Rady Miejskiej.
W wyniku glosowania: za- 18 (jednogłośnie) Rada Miejska przyjęła protokół z obrad

XXXVIII sesji Rady Miejskiej.
W wyniku głosowania: za- 18 (jednogłośnie) Rada Miejska przyjęła protokół z obrad

XXXIX sesji Rady Miejskiej.

Ad S — Projekt uchwały w sprawie linia,! uchwali budżetowej na rok 2022.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazał głos Skarbniczce Marcie

Nicdzielskiej. która przedstawiła i omówiła wiw projekt uchwaly wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinie Komisji.

\4r wyniku głosowania: za- 16. przeciw — O. wstrzymała się - ł Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 523/VII l/40/2022.

Ad-6 Projekt uchwały 1*” sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 202 J-2028.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazał głos Skarbniczce Marcie

Niedzielskiej. która przedstawila i omówiła w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw — 0. wstrzymały się - I Rada Miejska pod jęla ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 524/VII[/40/2022.

Ad 7 — Projekt uchwały iy sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obszaru Skolinuowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego — etap 2.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazał głos Kicrownik Wydzialu

Planowania Przestrzennego Ewie Klimkowskiej — Sul. która dokonała wprowadzenia do

omawiania w/w mpzp. Ewa Kłimkowska przekazała następnie głos Pani projektantce tego
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planu Kindze Hutkowskiej.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych —

Anna Borowska odczytała wniosek podjęty w sprawie w/w mpzp podjęty na posiedzeniu
Komisji Ładu. Radni przegłosowali poniższy wniosek w ślad za Komisją Ładu Przestrzennego
i Spraw Komunalnych:

Wniosek o zmianę ty projekcie mpzp Skolimowa północnego etap 2 polegająca na: zmianie
szerokości ni. Kołobrzeskiej w następujący sposób: 6 mjezdnia dwupasmowa, 3 m ciąg pieszo
- rowerowy, I m pobocze, 0,5 m opaska bezpieczeństwa oddzielająca ciąg pieszo rowerowy i

jezdnię, razem szerokość ni. Kołobrzeskiej będzie wynosiła 10,5 ni.

W wyniku glosowania 18 za (jednogłośnie) Rada Miejska przegłosowała powyższy

wniosek.

W dałszej kołejności Ewa Klimkowska Sul omówiła autopoprawki do mpzp obszaru
Skolimowa północnego-rejon ułic Kołobrzeskiej i Pułaskiego

— etap 2.

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli radni: A;freda Konopka, Anna Borowska.
Bogusław Komosa. Radny Arkadiusz Zewar zadała pytanie dotyczące szerokości ul.
Konopnickicj i ul. Kabackiej w liniach rozgraniczających. Ewa Klimkowska — Sul
poinformowała, że te szerokości wynoszą 10 m. Również mieszkanka Pani Sobkow- ł-Iaber
wypowiedziała się w sprawie szerokości dróg w Skołimowie. Burmistrz Kazimiezr Jańczuk
zaapelował do radnych o uchwałenie tego płanu. Burmistrza poparli radni Arkadiusz Głowacki
i Krzysztof Bajkowski.
Następnie Ewa Kłimkowska — Sul przcszła do omawiania poszczcgólnych uwag złożonych do
tego mpzp.

Opiniowanie uwag:

Uwaga ł — za ł, przeciw — ł 6, wstrzymały się - 2
Uwaga 2 — za 1. przeciw — 15, wstrzymały się - 3
Uwaga 3 — za 0, przeciw — ł 8, wstrzymały się - O
Uwaga 4 — za 0, przeciw — 15. wstrzymały się - 2
Uwaga S — za 0. przeciw

— 16, wstrzymały się - 3
Uwaga 6 — za 0, przeciw — 19, wstrzymały się - O
Uwaga 7 — za 0, przeciw — 19. wstrzymały się - O
Uwaga 8 — za 0, przeciw — ł 8, wstrzymały się - O
Uwaga 9 — za 0, przeciw — 17, wstrzymały się - O
Uwaga 10—za O. przeciw

— 15, wstrzymały się - 1
Uwaga ił — za ł, przeciw — 14, wstrzymały się - 2
Uwaga 12 — za 0, przeciw — 15, wstrzymały się - 2
Uwaga 13 — za 0. przeciw — 16, wstrzymały się -

Uwaga 14 — za 0. przeciw — 14. wstrzymały się - 3

Uwaga 15 — za „ przcciw r 15, wstrzymały się - 3
Uwaga 16 — za 1, przeciw — 15, wstrzymały się - 2
Uwaga 17

— za ł. przeciw — 15, wstrzymały się - 2
Uwaga 18 — za L przeciw — 13, wstrzymały się - 4
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Uwaga
Uwaga
Uwaga 21
Uwaga 22
Uwaga 23
Uwaga 24
Uwaga 25
Uwaga 26
Uwaga 27

Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga

— za
— za
— za
— za
— za
— za
— za

się - 2
się - 2

się - 1
się - 3
się - 3

się - 1
się - I

wstrzymały się -

wstrzymały się — O

Uwaga 38— za 0, przeciw — 15. wstrzymały
Uwaga 39— za 1, przeciw — I 5, wstrzymały
Uwaga 40 — za 0, przeciw — 16, wstrzymały
Uwaga 41 — za 0, przeciw — 17, wstrzymały
Uwaga 42 — za 0, przeciw — I 7. wstrzymały

60— za 0, przeciw — 18, wstrzymały
61 — za 0, przeciw — 18, wstrzymały
62

— za 0, przeciw — 1 8, wstrzymały
63 — za 0. przeciw — 18, wstrzymały
64— za O. przeciw — 18, wstrzymały
65 — za 0, przeciw — 18, wstrzymały
66— za 0, przeciw — 16. wstrzymały

się -

się - O
się -

się - O
się - 1

się - O
się - O
się - O
się -

się - 1
się - O

się - O

19 - za 5. przeciw — ił, wstrzymały się - O
20— za O. przeciw — 11, wstrzymały się - 3

0, przeciw —

0, przeciw—
0, przeciw —

0, przeciw —

0. przeciw —

0, przeciw —

0. przeciw —

11, wstrzymały się - 4
13. wstrzymały się - 1
M. wstrzymały się - 1
14, wstrzymały się - 3
17, wstrzymały się -

14, wstrzymały się - 4
14. wstrzymały się - 3

Uwaga 28— za 0, przeciw — 15, wstrzymały się-2

29—za 0. przeciw — 17, wstrzymały
30 — za 0, przeciw — 17, wstrzymały
31 — za 0. przeciw — 18. wstrzymały
32 — za 0, przeciw — 16, wstrzymały
33 — za O. przeciw — 16, wstrzymały
34— za 0, przeciw — 17, wstrzymały
35 - za 0, przeciw — 16, wstrzymały
36—za 0, przeciw— 15.
37—za 0, przeciw— 15,

Uwaga 43 — za 0. przeciw
— 7, wstrzymały się - 1

Uwaga 44 — za 0. przeciw — 16, wstrzymały się -

Uwaga 45 — za 1, przeciw — 12, wstrzymały się - 5
Uwaga 46— za 0, przeciw — 17, wstrzymały się - 0
Uwaga 47—za 1, przeciw

— 10. wstrzymały się - 7
Uwaga 48— za 0, przeciw — 15,
Uwaga 49—za 1,przeciw— 14,
Uwaga 50— za 1, przeciw — 15,
Uwaga Sł — za 1, przeciw — 16.
Uwaga 52—za 3, przeciw—li,
Uwaga 53 — za 0. przeciw

— 18.
Uwaga 54 — za 0, przeciw — ł 9,
Uwaga 55— za 0. przeciw — 14,
Uwaga 56 - za 0. przeciw — 13,
Uwaga 57—za 0, przeciw — 14.

wstrzymały się - 2
wstrzymały się - 2
wstrzymały się - O
wstrzymały się - O

wstrzymały się - 5
wstrzymały się -

wstrzymały się - O
wstrzymały się - 2
wstrzymały się - 2
wstrzymały się -

58— za 0, przeciw—14. wstrzymały się -

59—za 0, przeciw — 19, wstrzymały się - O
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
Uwaga
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Uwaga 67 —za 0, przeciw — 16, wstrzymały się -

Uwaga 68 — za 0, przeciw — 14, wstrzymały się - 2
Uwaga 69— za 1, przeciw

— 5, wstrzymały się -

Uwaga 70 - za 0. przeciw — ł 8, wstrzymały się -

Uwaga 71 — za 0, przeciw —19, wstrzymały się - O
Uwaga 72 — za 0. przeciw

— 18. wstrzymały się -

Uwaga 73—za ł, przeciw— ł3, wstrzymały się-5
Uwaga 74—za L przeciw— ł5, wstrzymały się-3
Uwaga 75 — za 0, przeciw — 17. wstrzymały się - 2
Uwaga 76 — za ł, przcciw — ł 8, wstrzymały się - 1
Uwaga 77 — za 0, przeciw — ł 7, wstrzymały się - 2

Podczas omawiania uwagi nr 45 głos zabrała Pan Jan Strękowski, podczas omawiania uwagi
nr 46 głos zabrała mieszkanka Pani Katarzyna Roguska. w sprawie uwagi nr 52 głos zabrała
Pan Czesław Wyszomirski. Na pytania i wątpliwości mieszkańców odpowiedzi udzielał Ewa
Klimkowska — Sul.

Przy omawianiu uwagi numer 59 głos zabrała Pani Alicja Sobkow — ł-Iaber. Wniosła
o przesunięcie dopuszczalnej linii zabudowy na swojej działce, ponieważ część Jej działki
znajduje się od strony kanału rzeki Jcziorki. W dyskusji głos wzięli radni: Arkadiusz Zewar i
Anna Borowska. Głos zabrała również Burmistrz Kazimierz Jańczuk. zaproponowała, aby
radni odrzucili uwagę, tak „ aby można było uchwalić mpzp. Pani Sobkow — Haber
zaproponował, aby wystąpiła z oficjalnym wnioskiem o punktowa zmianę mpzp dla Jej działki.

Po omówieniu uwag Kierownik Ewa Klimkowska
— Sul przedstawiła jak wygląda om awiany

mpzp na tle studium.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw — 0, wstrzymaly się - Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Nadano jej numer 525/yIIł/40/2022.

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minutową przerwę. Po przerwie wznowiono obrady.

Ad.8 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i denwgraJicznej gminy Konstancin-Jeziorna za rok
2021.
Przewodnicząca przekazała głos Kierownik Ośrodka Pomocy Spolecznej — Ewie Michalskiej.
Omówiła Ona powyższy projekt uchwały oraz odpowiedziała na pytanie radnego Bogusław

Komosy dotyczące dotyczące kosztów utrzymania I pracownika.

Przewodnicząca Komisji BOKiS łzabella Wieczorek przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw — 0. wstrzymały się - O Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 526/VIII/40/2022.

Ad. 9 - Projekt uch wały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Wspierania Rodziny iy Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2021.
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Przewodnicząca przekazała głos Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — Ewic Michałskiej.

Omówiła Ona powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji BOKiS Izabeiła Wieczorek przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 17. przeciw — O. wstrzymały się - I Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 527/VIII/40/2022.

Ad 10 - Projekt uch wały ty sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ojiar Przemocy ty Rodzinie w Gnilnie
Konstancin-Jeziorna za rok 202!.

PrzewodniczĄca przekazala głos Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej — Ewie Michalskiej.

Omówiła Ona powyższy projekt uchwały.

Przedstawiona została pozytywna opinię Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki

Społecznej.
W wyniku głosowania: za- 17. przeciw

— 0. wstrzymały się - 0 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 528/yłII/40/2022.

Ad 1! - Projekt uch waty w sprawie zmiany Uchwały lir 474/VIII/36/2022 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 23 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy Jinansowej w
formie dotacji celowej dla Po wiatiu Piaseczyńskiego.

Projekt uchwały przedstawiła i omówił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

W wyniku głosowania: za- 15. przeciw — 0. wstrzymały się - 1 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 529/VIII/40/2022.

Ad12 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na „tqdzierżawienie części nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie, stanowiącej części dziatek ewidencyjnych numer !36/3

z obrębu 01-14 oraz 9/J z obrębu O I-23.
Przewodnicząca przekazała głos Kierownikowi Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Krzysztofowi Kaspercowi. Omówił On powyższy projekt uchwały.

Przcwodniczacy Komisji Budżetu. łnwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieśiawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ladu Przestrzennego i Spraw Kornunałnych ;-\nia Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Koniisj i.

W wyniku glosowania: za- 17 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 530/VIII/40/2022.

Ad 13 - Projekt uch watr u” .pra wie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości stanowiącej
część dziatki ewidencyjnej nr 6/2 z obrębu 03-29.
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Przewodnicząca przekazała głos wnioskodawcy projektu uchwały — radnemu Krzysztofowi
Bąjkowskiemu. Przedstawił On i omówił powyższy projekt.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przystawił pozytywną opinią Komisji wraz z następującym wnioskiem
Wniosek o zmianę okresu użyczenia nieruchomości dla Hufca ZHP Uroczysko

Konstancin na okres 5 lat., działka 6/1 z obrębu 03-29
Radny Andrzej Cieślawski przedstawiła chronologię zdarzeń i proces do podpisania umowy
pomiędzy Burmistrzem Gminy a Hufcem Uroczysko. Umowa ta jednak nie została podpisana
ze względu na fakt, że przedstawiciele Hufca nie pojawili się na zaproszenie Burmistrza w celu
sfinalizowania podpisania umowy. Andrzej Cieślawski poprosił Burmistrza Kazimierza
Jańczuka o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji, dlaczego nie doszło do podpisania umowy.
Burmistrz poinformował, że Komendant Hufca Pan Robert Bokacki nie mógł podpisać do teraz
umowy, gdyż przebywał poza Konstancinem-Jeziorną.
Radny Adam Grzegorzewski zapytała czy Komendant Bokacki chce podpisać umowę z
Burmistrzem na dzierżawę działki czy też czekać aż podjęta uchwał wejdzie w życie ato może
potrwać kilka tygodni. Burmistrz Kazimierz Jańczuk odpowiedział, że nie posiada takiej
wiedzy.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przystawił pozytywną opinią Komisji wraz z następującym wnioskiem
Wniosek o zmianę okresu użyczenia nieruchomości dla Hufca ZHP Uroczysko
Konstancin na okres 5 lat., dzialka 6/1 z obrębu 03-29

Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że jeśli taka uchwała zostanie podjęta, to zmusi
to Burmistrza do zerwania umowy z l-łufcem. Tym samym ł-Iufiec Uroczysko stanie si
władającym terenem.
Radny Krzysztof Bajkowski broniąc swojego projektu poinformował, że jest on zgodny z wolą
harcerzy.
Radna Anna Borowska zapytała czy Komendant Hufca zwrócił się do Przewodniczącej

BOKiS?
Przewodnicząca Komisji BOKiS Izabella Wieczorck poinformowała, że nikt nie zgłosił tego
tematu do Komisji BOKiS ato przecież jest Komisja merytoryczna od tego typu problemów i
zagadnień. Wyraziła swoje niezadowolenie z faktu, że Komisja BOKiS jest pomijana w tak
ważnych sprawach i nie dzieje się to po raz pierwszy. Poinformowała, że rozmawiala z
Dyrektorami Szkół, którzy są chętni wynająć pomieszczenia dla Harcerzy.

Rozpoczęła się dyskusja, w której udział wzięli radni: Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz
Głowacki, Agata Wilczek. Piotr Wasilewski, łwona Siudzińska.
Radny Bogusław Komosa wystąpił z wnioskiem formalnym: o zakończenie dyskusji.

W wyniku glosowania 10 za, przeciw 4, wstrzymało się 2 - Rada Miejska przeglosowala

powyższy wniosek.

Następnie radna łwona Siudzińska złożyła następujące wnioski:

- Wniosek o zdjecie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
użyczenie nieruchomości stanowiącej część działki ewidencyjnej nr 6/2 z obrębu 03-29 i
wcześniejsze podpisanic umowy z harcerzami — pozycja ł3 w porządku obrad.
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W wyniku glosowania 12 za, przeciw 3, wstrzymało się 2 - Rada Miejska przeglosowala

powyższy wniosek.

- Wniosek o zdjecie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

użyczenie nieruchomości stanowiącej część działki ewidencyjnej nr 6/1 z obrębu 03-29 i

wcześniejsze podpisanie umowy z harcerzami. Pozycja 14 w porzadku obrad.

W wyniku glosowania 12 za, przeciw 3, wstrzymało się 2 - Rada Miejska przegłosowała

powyższy wniosek.

Ad 15 - Projekt uch wab” is” sprawie rozpatrzeli ja skargi na działalność Burmistrza Gminy

Konstanchi-Jeziorna oraz bliżej nieznanych pracowników Urzędu (BRM 184/2020).

Przewodnicząca Agata Wilczek przekazała glos radnej Dorocie Zarzyckiej. Przedstawiła ona

powyższy projekt uchwały.

W wyniku glosowania: za- 9. przeciw
— I. wstrzymały się - 5 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 531/VIII/40/2022.

Ad 16 - Projekt uchwały ty sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalność Dyrektor Szkoli”

Podstawowej nr 6 w Opaczy (BRM 122/2022).

Przewodnicząca Agata Wilczek przekazała glos radncj Dorocie Zarzyckiej. Przedstawiła ona

powyższy projekt uchwały.

\47 wyniku głosowania: za- 9. przeciw — I. wstrzymały się - S Rada Miejska podjęla ww.

uchwa”ę.
Nadano jej numer 532/VIII/40/2022.

Ad.1 7 - Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z
przeprowadzonej weryfikacji trzech ostatnich umów zawartych z firmą Lekaro pod kątem
tinansowym i zabezpieczenia interesów mieszkańców.

Przewodniczący Komisji Rewiz\jnej Adam Grzegorzewski odczytała protokół z
przeprowadzonej weryfikacji trzech ostatnich umów zawartych z firmą Lckaro pod kątem
finansowym i zahczpieczenia interesów mieszkańców.

Ad. 18 - Wystąpienia mieszkańców.

Pan Michała Wiśniewski podziękował Burmistrzowi Kazimierzowi Jańczukowi, radnym
Agacie Wilczek i Krzysztofowi Bajkowskiemu za udzial w rajdzie rowerowym. ZIożyI również

podziękowania za akcję czyszczenia studzienek kanalizacyjnych.

Pan Jan Strękowski podziękowal radnym za uchwalanie po ponad 2 łatach miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru Skolimowa północnego-rejon ulic Kolobrzeskiej
i Pulaskiego

— etap 2.

Ad. 19 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

10



Radny Wiodzimierz Wojdak wystąpił w sprawie braku zadaszeń na wiatach przystankowych.
Radny Ignacy Goęhiowski zabrała gros w kwesńi tras autobusów linii L.
Radna Renata Dąbrowska wypowiedziała się w sprawie wyrównania drogi w Kępie
Okrzcwskiej.

Ad. 20 - Informacja Burmistrza o prac)” między sesjami oraz o sytuacjijinunsowej gminy,
iy tym realizacji planu dochodów i ;y;”daMów budżetowych oraz należności
I zobowiązań

Radny Bogusław Komosa zadała pytanie dotyczące spotkania Burmistrza z przedstawicielami
trmy Arche. Radny Ignacy Gołębiowski zapytała o losy Państwowej Wytwórni papierów
Wartościowych w Konstancinie — Jeziorne. Na pytania radnych odpowiedzi udzielił Burmistrz
Kazimierz Jańczuk.

Ad. 21 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
Pytań brak.

Ad. 22 - Korespondencja.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk poinformowała, iż cała korespondencja
skierowana na sesję została przesłana do radnych oraz krótko omówila treść nadesłanej
korespondencji.

Ad 26- Zaniknięcie obrad i ustalenie terminu nasiępnej sesji.
Przewodniczący Agata Wilczek poinformowała, iż porządek obrad sesji został wyczerpany.
Poinformował również, iż kolejna Sesja zaplanowana jest w dniu 22.06.2022r.

Następnie podziękowała wszystkim za obecność i zamknął obrady 40 sesji Rady Miskiej
Konstancin-Jeziorna o godz. 19.040.

Wszystkie glosowania imienne stanowią załncznik do niniejszego protokołu.
(Szczególy zawiera nagranie na plycie CD. która stanowi integralną część protokolu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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